



Els dilluns al sol

CGT
Universitat
de València

DILLUNS AL SOL

14/06/2021

[WEB CGT-INFORMA](#)

NO HI HA PROU AMB SER RECTORA... CAL SEMBLAR-HO

-O breu opuscle sobre *la Universitat de l'Espectacle*-

Cada setmana, religiosament, arriba als nostres correus electrònics, de manera gratuïta i desinteressada, el *Butlletí de Mavi*. En ell podem conèixer de primera mà les últimes aventures i desventures de la nostra particular heroïna: la podem veure signant convenis, creant càtedres, lliurant premis, enfrontant-se als malvats responsables de la Conselleria d'Educació o del Ministeri d'Universitats en pro de la nostra salut, d'un finançament just, de la dotació de les places de personal que necessitem o d'una investigació en benefici del conjunt de la societat...

La seu humilitat la porta a compartir protagonisme amb altres persones il·lustres de la nostra institució: deganes i degans entrants i eixints, grups d'investigació arxiexcel·lents, activitats d'oci i temps lliure programades per a major gust i plaer de la plantilla i dels i les habitants de la il·lustre Vila de València, rànquings i més rànquings...

Tal volta, des del desconeixement i la mala fe, es poguera pensar que hi ha un excés de posa en el *Butlletí de Mavi*, que la publicitat i el màrqueting institucional estan sobredimensionats en aquesta nova fase del seu regnat...

No podem menysprear tampoc la nova estratègia que, la nostra particular heroïna, ha posat en marxa d'algun temps ençà per a afrontar un dels més greus problemes que corca al seu seguici i que es pot resumir en el següent interrogant -parafrasejant la tornada d'una cançó, ja clàssica, de Jennifer López -: *¿y el carguillo pa' cuando?*

Una pluja de noves delegacions i de caps de secció cau sense solta ni volta sobre el cap d'un reduït nombre de persones... quasi 40. La falta de claredat en el procés, en les funcions i tasques que exerceixen o en el paper que ocupen dins de l'organigrama institucional no hauria de fer-nos dubtar de la voluntat de transparència i rendiment de comptes de la nostra particular heroïna, perquè, si som sinceres, amics i amigues, *Qui no té algun secretet per ahí?*

Del que estem segures és que tot ho fa per a poder millorar i transformar la societat i el planeta on vivim amb tots els coneixements que produïm en aquesta institució que dirigeix; i així donar-li la volta a aquest sistema que exclou, empobreix i oprimeix a les persones per raó del seu sexe, la seua pell, el seu país d'origen...

I no dubtem que no s'oblidarà de la comunitat universitària ni de les dones que vam creure que una altra dona al capdavant de la Universitat podria demostrar que les coses es poden fer d'una altra manera.

O, encara ho dubtem?

CGT-PV UV Podeu enviar qualsevol opinió o consulta a cgt@uv.es



CGT-PV Universitat de València

cgt@uv.es

96 9(83041)





NO ES SUFICIENTE CON SER RECTORA... HAY QUE PARECERLO

-O breve u opúsculo sobre la Universidad del Espectáculo-

Cada semana, religiosamente, llega a nuestros correos electrónicos, de manera gratuita y desinteresada, el Boletín de Mavi. En él podemos conocer de primera mano las últimas aventuras y desventuras de nuestra particular heroína: la podemos ver firmando convenios, creando cátedras, entregando premios, enfrentándose a los malvados responsables de la Conselleria de Educación o del Ministerio de Universidades en pro de nuestra salud, de una financiación justa, de la dotación de las plazas de personal que necesitamos o de una investigación en beneficio del conjunto de la sociedad...

Su humildad la lleva a compartir protagonismo con otras personas ilustres de nuestra institución: decan@s entrantes y salientes, grupos de investigación archiexcelentes, actividades de ocio y tiempo libre programadas para mayor gusto y deleite de la plantilla y de l@s habitantes de la ilustre Villa de Valencia, ránquines y más ránquines...

Tal vez, desde el desconocimiento y la mala fe, se pudiera pensar que hay un exceso de pose en el Boletín de Mavi, que la publicidad y el márquetin institucional están sobredimensionados en esta nueva fase de su reinado...

No podemos desdeñar tampoco la nueva estrategia que, nuestra particular heroína, ha puesto en marcha de un tiempo a esta parte para afrontar uno de los más graves problemas que carcome a su séquito y que se puede resumir en el siguiente interrogante -parafraseando el estribillo de una canción, ya clásica, de Jennifer López -: ¿y el carguillo pa' cuando?

Una lluvia de nuevas delegaciones y de jefaturas de sección cae sin ton ni son sobre la cabeza de un reducido número de personas...casi 40. La falta de claridad en el proceso, en las funciones y tareas que desempeñan o en el papel que ocupan dentro del organigrama institucional no debería hacernos dudar de la voluntad de transparencia y rendimiento de cuentas de nuestra particular heroína, porque, siendo sinceras, amigos y amigas, ¿Quién no tiene algún secretillo por ahí?

De lo que estamos seguras es que todo lo hace para poder mejorar y transformar la sociedad y el planeta donde vivimos con todos los conocimientos que producimos en esta institución que dirige; y así darle la vuelta a este sistema que excluye, empobrece y opriime a las personas por razón de su sexo, su piel, su país de origen...

Y no dudamos que no se olvidará de la comunidad universitaria ni de las mujeres que creímos que otra mujer al frente de la Universitat podría demostrar que las cosas se pueden hacer de otra manera.

O, ¿aún lo dudamos?

Podeis enviar cualquier opinión cgt@uv.es

